



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

15th November, 2020

Coronavirus Precaution Update

Dear Members,

In accordance with the HKSAR Government's latest directive on the COVID-19, precautionary measures are to be tightened and will take effect on Monday, 16th November 2020 as follows:

- **Restaurant:** Not more than **FOUR (4)** persons at one table.
- **Bar:** Not more than **TWO (2)** persons at one table.
- **Distance:** 1.5 metres between tables.
- **Capacity:** Not exceed 50 per cent of the normal seating capacity.

Other measures as previously stipulated:

- Facemasks must be worn in all areas of the Club (indoors and outdoors); except when eating/drinking on exercising outdoors.
- Mandatory temperature screening is conducted before entry to the Club.
- Health & Travel Declaration form must be completed before entry.

The Club Management will continue to execute stringent standards and high frequencies of cleaning and sanitizing the precinct of the Club. We are grateful for the Member's kind support and understanding. Please stay well and healthy.

We look forward to seeing you at the Club.


Billy NG
Club Manager





KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

冠狀病毒預防措施更新

親愛的會員：

依據香港政府對 2019 冠狀病毒的最新指引，於 2020 年 11 月 16 日（星期一）開始收緊以下的防預措施：

- 餐廳：每桌人數最多為四人；
- 酒吧：每桌人數最多為二人；
- 距離：每桌相距 1.5 米；
- 人數：可容納人數上限為正常坐位的 50%。

此外會繼續執行以下規則：

- 除會所內飲食或在戶外運動時外，均須配戴口罩（室內及室外）；
- 所有進入會所的人士，必須進行強制性體溫檢測；
- 所有進入會所的人士，必須填寫健康及旅遊申報表。

於疫情時期，我們繼續在會所範圍嚴格執行一系列的清潔與消毒措施。非常感謝會員的支持和理解。請保持健康

期待在會所見到你們。


會所經理
吳天生 謹啟
2020 年 11 月 15 日

